

**MANAGEMENT
CATEGORY
RESOURCING
INFORMATION**

**RENSEIGNEMENTS
CONCERNANT LE
RESSOURCEMENT
DE LA CATÉGORIE
DE LA GESTION**

December 9 - December 23, 1988

88 / 21

9 décembre - 23 décembre 1988

EX-3 NCR 88-854

**Director General, Audit Programs
Policy and Systems Branch
Revenue Canada, Taxation**

You have extensive managerial experience at senior levels and very significant experience in managing and delivering audit programs. We are looking for a seasoned manager who will be primarily responsible for monitoring and evaluating national programs to audit income tax returns and to ensure the appropriate application, compliance and civil enforcement of the Income Tax Act and other pertinent legislation.

This bilingual position (CCC/CCC) will be of particular interest to you if you are presently at the EX-2 level and above.

**Government Operations Portfolio
(613) 992-4817**

SM NCR 88-767

**Manager, Defence, Communications &
Human Sciences Group, Science Branch
Supply and Services Canada**

You have had extensive experience in the analysis and assessment of scientific and technological capabilities of enterprises; in the costing of science and technology proposals, and in assessing science and technology proposals for unique, innovative characteristics. You have also had experience in managing a team of officers and their support staff in a broad spectrum of procurement activities.

This bilingual position will be of interest to individuals at the SM minus one level and above.

**Government Operations Portfolio
(613) 992-4817**

EX-3 RCN 88-854

**Directeur général, Programmes de vérification
Direction des systèmes et des politiques
Revenu Canada, Impôt**

Le titulaire de ce poste doit posséder une vaste expérience de la gestion à un niveau supérieur et une expérience très appréciable de la gestion et de l'exécution de programmes de vérification. Le Ministère est à la recherche d'un gestionnaire d'expérience dont la responsabilité première sera le contrôle et l'évaluation de programmes nationaux ayant pour objet de vérifier les déclarations d'impôt sur le revenu et d'assurer l'application, le respect et l'exécution de façon appropriée de la Loi de l'impôt sur le revenu et d'autres lois pertinentes.

Ce poste bilingue (CCC-CCC) s'adresse aux personnes qui occupent un poste de niveau EX-2 ou d'un niveau supérieur.

**Portefeuille des opérations gouvernementales
(613) 992-4817**

SM RCN 88-767

**Gestionnaire, Groupe de la défense
des communications et des sciences humaines
Direction générale des sciences
Approvisionnement et Services Canada**

Le titulaire doit posséder une vaste expérience de l'analyse et de l'évaluation des possibilités scientifiques et technologiques des entreprises; de la détermination des coûts des propositions de nature scientifique et technologique et de l'évaluation de ces propositions afin de déterminer leurs caractéristiques uniques et innovatrices. Il doit également posséder une expérience de la gestion d'une équipe d'agents et d'employés de soutien dont les fonctions englobent une vaste gamme d'activités d'approvisionnement.

Ce poste bilingue s'adresse aux personnes qui occupent un poste de niveau SM moins un ou d'un niveau supérieur.

**Portefeuille des opérations gouvernementales
(613) 992-4817**